
Formulier - Mondelinge vraag

Walter Camillus Roggeman (N-VA) op 11-10-2020 21.30 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Gebruik van glyfosaat op gronden van d eprovincie in landbouwgebruik 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Volksgezondheid Voorbeeldfunctie van de provincie 
  
Concrete vragen:
Het gebruik van glyfosaat, de totale verdelger van alle planten en tot voor kort het actieve
bestanddeel van het commercieel product Round Up is omstreden. Het privé gebruik werd in 2017
in België verboden, maar het product is wel nog toegelaten voor professionele gebruikers, d.w.z.
land- en tuinbouwers en loonsproeiers. Uit het antwoord op mijn schriftelijke vraag ter zake blijkt
dat de provincie eigenaar is van goed 310 ha gronden in landbouwgebruik. Denkt de deputatie er
aan om op deze gronden het gebruik van glyfosaat te verbieden? Ik verwijs naar de
voorbeeldfunctie van de provincie om de kritiek van burgers te ondervangen die niet begrijpen dat
zij zelf onder een verbod vallen terwijl de provincie op zijn eigen gronden in landbouwgebruik nog
verder glyfosaat toelaat. Ook de Hoge Gezondheidsraad maakt zich zorgen over het gebruik van
glyfosaat en adviseert dat het best snel verboden wordt. 
  


